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Sommeren 2017 

 

Vi har her i løbet af foråret ha� hele 2 generalforsamlinger. Først 

vores ordinære generalforsamling i marts måned, og senere en 

ekstraordinær generalforsamling i juni med et tema, nemlig vores 

s�belysning. 

Det blev på den ekstraordinære generalforsamling beslu"et, at vi 

skal etablere s�belysning på de s�er der i dag ikke har belysning. 

En investering på ca. 850.000 kr.  

Med spørgsmålet om finansieringen blev det beslu"et, at med-

lemskon�ngentet skulle s�ge med en ekstraordinær opkrævning 

de næste 5 år på 300,- kr. pr. husstand. Denne ekstraordinære 

opkrævning vil blive lagt oveni det kon�ngent der opkræves �l 

dækning af vore øvrige omkostninger. 

Der kom imidler�d en indsigelse, gående på, at vi i vore vedtægter 

ikke kan lave større etableringer i området, men blot vedligeholde 

det område vi har fået overdraget af Haderslev kommune. Denne 

indsigelse ligger nu �l behandling hos en advokat. 

Gå ind på 

oekgnet.dk 
og registrer dig som bruger,  

så holder vi dig opdateret. 

Grønne områder 

 

Vi er i gang med at få udarbejdet et nyt licita�ons materiale �l vedligeholdelse af vore 

grønne områder. Det skal her nævnes, at vi er rig�g glade for det samarbejde vi har 

med SLA, men vi har nu igennem mere end 10 år ha� de"e samarbejde, og vi mener, 

at vi bør se om det stadig er det rig�ge arbejde vi får udført �l den rig�ge pris.  

Derfor vil vi i foråret lave en licita�on på pasning af området, da vores nuværende kon-

trakt udløber i e�eråret 2018. 

Vi har her i sommerens løb ha� lidt hærværk på nogle af vore nye træer. Det er ikke 

noget vi er vant �l her i Starup, men vi må vel betragte det som drengestreger eller 

som nogen siger ”fuldemandværk”. 

Det er rig�g dejlig, at så mange værner om vort område, og vi er glade for de mange 

henvendelser vi får fra folk der er opmærksomme på, at når vort område ser godt ud, 

så er det meget nemmere at bevare det som et pænt og velholdt område.  

 

Med venlig hilsen 

Karsten T. Rasmussen 

Bestyrelsen: 

Karsten T. Rasmussen  Thurøvej 61 Tlf. 7452 9091 formand@oekgnet.dk 

Niels Jørgen Jacobsen Siøvej 20 Tlf. 2368 4852 njj@oekgnet.dk 

Sanne Nielsen Langelandsvej 101 Tlf. 5151 1178 sane@haderslev.dk 

Gunnar Nielsen Ærøvej 19  Tlf. 2127 2517 gunnarn@godmail.dk.  

Kim Thomsen Tåsingevej 29 Tlf. 4037 0422 starup@kimthomsen.dk 

Ø-KVARTERETS GRUNDEJERFORENING 



Veje og s+er 

 

Der har her i løbet af sommeren foregået en gennemgribende undersøgelse af vort 

kloak system i området. Vi har talt med Provas, der har iværksat denne undersøgelse, 

og vort kloaksystem ser rig�g fint ud. Der er derfor ingen planer om, at vi skal forvente 

flere af vore veje, der skal graves op, som var �lfældet sidste år i den vestlige del af 

Ærøvej og Lyøvej. 

For et par år siden blev der sat nogle chikaner op på steder, hvor cykels�er eller veje 

munder ud i en mere befærdet s�. De"e har været modtaget meget posi�vt, da der 

har været færre farlige situa�oner. Derfor har vi valgt at sæ"e nogle flere op, for at 

sikre vort område bedst muligt. Vi har erfaret, at der naturligvis er nogle få, der ikke 

mener det er en god ide, men hellere sikre både børn og voksne i god �d, fremfor at 

vente ind�l de første ulykker er sket. 

Vi får en ny vurdering af  �lstanden af vore vej, så vi kan få lavet en ny asfalteringsplan 

for hele området. Denne skal vi blandt andet bruge �l vores kommende budgetlæg-

ning.  

Husk også lige, at parkering i vort område, sker med omtanke. Sørg al�d for at biler, 

især udrykningskøretøjer kan passere. 

 

Ny udstykning 

 

Haderslev Kommune har påbegyndt en ny udstykning vest for Staruphallen med ind-

kørsel fra Starup Skolevej. Denne udstykning kommer �l at hedde Digevej og bliver ikke 

en del af Ø-Kvarterets Grundejerforening.  

Der vil i første omgang blive udstykket 14 byggegrunde, og senere vil der i samme om-

råde komme yderligere 34 byggegrunde. Det er meget posi�vt, at Haderslev Kommune 

prioriterer Starup som et udviklings område. De"e gælder selvfølgelig i høj grad vores 

skole og vores populære idrætsafdeling, men vil sam�dig være �l gavn og glæde for 

hele vort lokalsamfund. 

Hjemmeside 

          

Vi har fået en ny og mere brugervenlig hjemmeside www.oekgnet.dk der stadig er 

under opbygning.  

Med denne nye hjemmeside får vi langt flere muligheder for at informere om alt, hvad 

der sker i Ø-Kvarterets Grundejerforening. Det vil naturligvis betyde, at vi i frem�den 

vil nedtone disse medlemsorienteringer, og derimod have mere aktuelle informa�o-

ner ude på vores hjemmeside hur�gere. 

Vel vidende, at ikke alle bruger vor hjemmeside �l at finde informa�oner, men gerne 

vil have et stykke papir i hånden, har vi i bestyrelsen beslu"et, at vi stadig vil sende 

medlemsorienteringer ud, blot i et lidt mindre omfang. 

På vores nye hjemmeside er der mulighed for, at man kan opre"e sig som bruger.  

Ved at gøre de"e, kan vi fremover sende mere informa�on ud via denne kanal, og 

dermed sørge for en bedre orientering om området. 

 

 

Legepladser 

 

Vi har endnu ikke fået overdraget de arealer hvor vi i dag har legepladser på. Vi ved, at 

vore legepladser trænger �l en kærlig hånd, men så længe vi ikke ved, om disse lege-

pladser skal eksistere i frem�den, så er der ingen fornu� i at ofre store penge på ny-

indkøb af legeredskaber. 

Vi håber at vi i løbet af de kommende måneder kan få klarhed over frem�den for vore 

legepladser, og at vi here�er kan begynde på renoveringen af dem der bliver �lbage.  


